



PERMAFROST 2

PREMIUM THERMAL COMPOUND

1. Please ask for professional help if you don't know how to install.
2. Make sure you're working on a power-off PC.
3. If you have any doubt about components list or product itself, please contact your original reseller/retailer or Alpenföhn®.

How to use:

- 1) Clean the CPU and heat sink surfaces with the grease cleanser.
- 2) Use the appropriate template to cover the area around the CPU.
- 3) Apply a tiny drop Permafrost 2 thermal compound to the center of the CPU.



- 4) Smear the Permafrost 2 thermal compound evenly with the scraper. Thinner is better.



- 5) Remove the template and install the heat sink on the CPU.

Anleitung:

1) Reinigen Sie die Oberfläche des Prozessors und des Kühlkörpers mit dem Reinigungstuch.

2) Decken Sie den Bereich um den Prozessor mit der entsprechenden Schablone ab.

3) Geben Sie einen kleinen Tropfen Permafrost 2 Wärmeleitpaste mittig auf den Prozessor.



4) Verteilen Sie die Permafrost 2 Wärmeleitpaste gleichmäßig mit der Spachtelkarte. Dünner ist besser.



5) Entfernen Sie nun die Schablone und installieren Sie den Kühler auf dem Prozessor.

WARNING

- Keep away from children and pets.
- Avoid skin or eye contact.
- Do not ingest.

ACHTUNG

- Von Kindern und Haustieren fernhalten.
- Vermeiden Sie Haut- oder Augenkontakt.
- Nicht einnehmen.

Follow us:

Instagram:	ig.alpenfoehn.de
Facebook:	fb.alpenfoehn.de
YouTube:	yt.alpenfoehn.de